
Hei,

Vedlagt referat fra møtet 19.mars.

Har også to saker til kommunen:
1. Tilbakeføring av omsorgsboliger til Tjøttasamfunnet.

Fint om denne saken forelegges Formannskapet. Det kan eventuelt vurderes
om den bør tas på nytt i Kommunestyret.

2. Mating av måker fra omsorgsboligene på Tjøtta.
Denne bør vel adresseres til boligkontoret, eventuelt at kommunen tar
saken med Mattilsynet.

Mvh Tor Åge Tømmervik


